
以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。
The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.

在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。
During major events / trade shows / peak season,
accommodation may not be in the city mentioned .

倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代
If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative

第一天

第五天

吉隆坡 / 中转城市 机上用餐

集合于吉隆坡国际机场，乘搭客机经中转城市飞往大日本九州-福冈。

第二天

抵达福冈机场后，前往太宰府天满宫，是位於日本福岡縣太宰府市的神社。
天满宫供奉的菅原道真公，在日本誉为「学问之神」与「书法之神」，
已有1100 年的历史，并被指定为日本国家级文化遗产。游毕，入住酒店。
酒店：别府龟之井热海酒店或同级(当地4星级酒店)

福冈 / 长崎 晚

第三天

早餐后，驱车前往游览长崎和平公园位于原子弹坠落地点北侧的小山丘上
。这里矗立9.7米高的和平祈念像，象征长崎市民对和平的渴望。之后，前
往长崎原爆纪念馆(含门票) 于当年原子弹爆炸中心以北的山丘上修建的、
为了祈祷世界和平的纪念公园。毕后，前往阿苏山大观峰展望台，是阿苏
山脉(Aso)的最高峰。从海拔936米的 的高度，可以看见阿苏谷的火山口，
阿苏五岳及九重连山。接着游览草千里，辽阔的大草原。从这里您可以遥望
阿苏火山美景，一年四季都能够看到不同的景色。
酒店：哥瑞皮亚明娜米索酒店或同级(当地4星级酒店)

长崎 / 阿苏 早 / 午 / 晚

---> 因其水质富含属硫酸铁质，池水呈现出清澈的湛蓝色泽，给人望之有
海的感觉，温度可高达 98℃。前往豆田町商业街，拥有九州小京都之称，
古早日本江 户时期的建筑也相当完整地保留在豆田町怀旧街道之中。
酒店：福冈博多舒适酒店或同级(当地4星级酒店)

第四天

早餐后，驱车前往宫崎游览高千穗峡谷，日本代表性的观光胜地之一。过去
因阿苏火山爆发而喷出的火山碎屑流沿着五濑川流出，经过急速冷却后，形
成了高千穗峡。最大的特色是全长约7公里，两旁耸立着陡峭的悬崖，并于
1934年被指定为国家名胜・天然纪念物。随后，前往游览原尻瀑布，为日
本百景之一。高20米，宽120米，以在宁静温和的田园中突现的自然景观而
出名。被称为[东洋的尼亚加拉]。接着游览汤布院街道，街道上充满艺术气
息。路上有很多各具特色的商品店、小吃店等。毕后，前往别府海地狱(含

门票)它是其中最大的一个，在1200 年 前由鹤见山爆发时形成的。--->

阿苏 / 别府 / 日田 / 福冈 早 / 午 / 晚

早福冈

第六天

早餐后，自由活动至集合时间，送往机场乘搭客机经中转城市
飞返吉隆坡。

福冈 / 中转城市 / 吉隆坡 早 / 机上用餐

6 4
天 晚

日本九州精选

当地酒店
Local Hotel 4

早餐后，全天自由活动.

您可参加自费（10,000 JPY日元/人，午餐自理）
早餐后，前往北九州门司港。门司港，是一趟明治大正时期古蹟旧建筑的
探访之旅，位于九州的最北端。这里是明治-大正时期的贸易港口，因此门
司港的旧洋行、贸易公家机关特别多。接着，途径关门海峡。位于本州与
九州岛之间横跨约700米的海峡。关门海峡虽然以其狭窄、快速的潮汐而
闻名，但仍是每天有约500艘船只经过的要地。随后，游览日本最高的海
滨塔- 福冈塔（含门票）。福冈塔高234米，由8000多片半反射镜覆 盖
着地塔身，不论白天或夜晚都散发着光亮，映出福冈的街景。毕后，参观
网红打卡点-福冈广场上的高达立像。这座1:1比例高达立像从最高点到地
面共计24.8米高，据说是全世界最高的一座哦！
酒店：福冈蒙特埃马纳酒店住宿或同级(当地4星级酒店)

福冈 / 长崎 / 阿苏 / 别府 / 日田 

高千穗峡谷 
Takachiho Gorge

豆田町商业街
Mamedamachi Shopping Street



JAPAN KYUSHU DELIGHTNightsDays
6  4

价格 Price : 出发日期 Departure Date :联络方式 Contact :

KUALA LUMPUR / TRANSIT CITY MOBDay 1

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your 
departure flight to Fukuoka via transit city.

Upon arrival, visit to visit to Dazaifu Tenman-gu. Among the 
hundreds of Tenmangu Shrines throughout Japan, Dazaifu 
Tenman-gu is the most important one alongside Kyoto's Kitano 
Tenmangu. Tenmangu Shrines are dedicated to the spirit of 
Sugawara Michizane, a scholar and politician of the Heian 
Period. Because of his great learning, Michizane has been 
associated with Tenjin, a Shinto deity of education, and is 
popular among students.
Hotel: Nagasaki Nisshokan or similar (Local 4 stars Hotel)

行程特点  Highlights : 特点美食 Meal Highlights:

FUKUOKA / NAGASAKI / ASO / BEPPU / HITA

• 一阑拉面 ICHIRAN RAMEN

• 温泉料理 ONSEN CUISINES

• 天妇罗特色定食 TEMPURA SET MEAL

• 烤肉自助 BBQ BUFFET

FUKUOKA / NAGASAKI DinnerDay 2

After breakfast, visit to Nagasaki Peace Memorial Park & Monu-
ment, built to commemorate the atomic blast of Nagasaki City on 
9th August 1945. The 9.7meter-high Peace Statue sits in the park 
symbolizing the Nagasaki citizen's wish for peace. After that, visit 
to Nagasaki Atomic Bomb Museum (entrance included), it was built 
to reflect the valuable moment of peace. The museum displayed 
information of World War II and warn people against war. Next, 
proceed to Mountain Daikanbo, which is the highest peak Aso 
mountain chain. From its altitude of 936m, the prome view point 
of Aso, dramatic 360- degree views reveal the panoramic 
expanse of the whole caldera and the roiling glasslands behind. 
Proceed to Aso Kusasenri a dynamic panorama of grass covered 
plain. The beauty here will definitely melt the heart of natural 
lovers.
Hotel: Hotel Greenpia Minamiaso or similar (Local 4 stars Hotel)

NAGASAKI / ASO B / L / DDay 3

>>> Then, visit Harajiri Waterfall Boasting a width of 120m at a 
height of 20m, this is a rare fall said to have suddenly been 
formed due to a large volcanic flow caused by the eruption of 
Mount Aso. After that, proceed to Yufuin Yunotsubo Street, if filled 
with a variety of shops which sell Yufuin & Oita specialty products, 
food, souvenirs and so on. Next, visit to Beppu Umi Jigoko 
(entrance included), one of the more beautiful hells, the “sea hell” 
features a pond of boiling, blue water. Visit to Mamedamachi 
Shopping Street, a traditional shopping center of authentic 
ancestral building and crafts.
Hotel: Comfor Hotel Hakata or similar (Local 4 stars Hotel)

After breakfast, free at your own leisure.

You can also join our optional tour itinerary as below : 
(10,000 JPY /pax, Lunch at own)
After breakfast, proceed to Moji Port (Mojiko), Kitakyushu. 
Kitakyushu city is a large city located in the northern end of 
Fukuoka Prefecture. Moji Port has been prominent as an interna-
tional trading port since the late 19th century. Next will proceed to 
Kanmon Straits. The Kanmon Straits is also called the Straits of 
Shimonoseki and is the short stretch of 700 meters separating 
two of Japan's four main islands. After that, will process to 
Fukuoka Tower (entrance included). It with the high 234meters, it 
is the highest seaside tower in Japan. Then visit the biggest 
Gundam Statue in Japan. It is a life-sized Gundam statue has 
been erected in front of a shopping .
Hotel: Comfor Hotel Hakata or similar (Local 4 stars Hotel)

After breakfast, proceed to Takachiho Gorge. Takachiho Gorge is 
a narrow chasm cut through the rock by the Gokase River. The 
nearly sheer cliffs lining the gorge are made of slow forming 
volcanic basalt columns which resemble  the scales of a dragon 
where the stone twisted and flowed as it formed. >>>

ASO / BEPPU / HITA / FUKUOKA B / L / DDay 4

FUKUOKA BreakfastDay 5

After breakfast, free at your own leisure till assemble time, 
proceed to airport for flight back to Kuala Lumpur via transit city.

FUKUOKA / KUALA LUMPUR Breakfast / MOBDay 6

• 日本国家级文化遗产 - 太宰府天满宫
Japan National Heritage - Dazaifu Tenman-gu

• 地狱巡游(温泉口) – 别府海地狱
Hell Tour – Beppu Umi Jigoku (entrance included)

• 童话之乡宫崎县国家天然名胜 - 高千穗峡谷
Designated as National Place of Scenic Beauty – Takachiho Gorge

• 住宿温泉酒店，体验泡天然温泉
Stay Hot Spring Hotel, experience natural hot spring

汤布院街道
Yufuin Yunotsubo Street


